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علت ردصلاحیت ها  سوء استفاده اقتصادی نیست

انتقاد  در  اسلامی  شورای  مجلس  رئيس 
ردصلاحيت  مورد  در  بيان شده  علت های  از 
نامزدهای انتخاباتی از جانب شورای نگهبان گفت: 
شورای  سخنگوی  جانب  از  را  مطلبی  »رسانه ها 
را  ردصلاحيت  علت  که  کردند  منتشر  نگهبان 
سوء استفاده اقتصادی بيان می کرد. این مطلب 
درست نيست.« علی لاریجانی در جلسه علنی روز 
گذشته در نطق پیش از دستور مجلس شورای 
اسلامی ضمن تشکر از هيأت های مرکزی و نظارت 
مورد  در  هيأت  این  نظرات  درباره  انتخابات   در 
رد صلاحيت بعضی نمایندگان فعلی و ادوار مجلس 
سخنگوی  جانب  »از  کرد:  بيان  اسلامی  شورای 
شورای نگهبان مطلبی در رسانه ها منتشر شد که 
عمده ردصلاحيت ها را مربوط به سوء استفاده های 
اقتصادی می دانست. این مطلب درست نيست، 
به  نظارت  هيأت  ارسال شده  نامه های  چراکه 
اقتصادی  که  دارد  اشاره  بندهایی  به  نمایندگان 
این گونه  نمایندگان  بعضی  برای  البته  نيستند. 
بوده است، چرا باید مطلب درست منعکس نشود 
 که بيگانگان از آن سوء استفاده و نظام را متهم به 

فساد کنند.«
به  خطاب  اسلامی  شورای  مجلس  رئيس 
»از  گفت:  حقوقدانان  و  نگهبان  شورای  فقهای 
شما درخواست می کنم در این بخش داوری لازم 
را داشته باشيد تا حقوق افراد نادیده گرفته نشود. 
براساس قانون، نظرات مراجع چهارگانه می تواند 
ملاک باشد، گزارش های غير از این مسير می تواند از 
جانب افراد و با اغراض خاصی ارایه شود و تشخيص 
آن نيازمند زمان است که در این مقطع  صحت 
کوتاه عملی نيست، ولی می تواند فضای قضاوت 
را مشوش کند. تردیدی نيست که اگر محکمه ای 
در مورد فساد در پرونده کسی چه مالی و چه غير از 
آن نظر داده باشد، همگان تابع آن خواهند بود، اما 

اگر صرف گزارش از مرجعی باشد، باید اتقان آن را 
بررسی کرد تا گزارش اوليه و خامی نباشد و با آبروی 
سيستم های  اگر  دیگر  طرف  از  بازی نشود.  افراد 
مطلبی  مجلس  نمایندگان  مورد  در  اطلاعاتی 
داشتند، بهتر آن بود که در طول این چهار سال 
را در ميان می گذاشتند تا اصلاح شود،  اطلاعات 
نه اینکه نزدیک انتخابات آن را یک جا مطرح کنند. 
البته وزارت اطلاعات در چند مورد که شاید در حد 
انگشتان دست هم نباشد، مطالبی را درباره  برخی به 
اینجانب دادند و بنده هم به افراد متذکر شدم و آنان 
نيز از طریق وزارت اطلاعات پیگيری کردند تا صحت 
شورای  مجلس  رئيس  شود.«  روشن  مطالب 
اسلامی در مورد گزارش هایی که وزارت اطلاعات 
راجع به برخی نمایندگان به او داده است، توضيح 
اندازه  داد: »این گزارش ها به هيچ وجه در حد و 
ردصلاحيت نبوده و اگر بوده حداقل به بنده منتقل 
نشده است. پس بزرگ نمایی اشکالات اقتصادی 
هم خسارت حيثيتی به افراد می زند و هم به کشور 
لطمه وارد می کند. در اظهارات هيأت مرکزی آمده که 
مبنا بر عقاید سياسی نبوده است که مبنای درستی 
به  استناد  در  اما  است،  صحيح  انتخابات  برای 
بندهایی از ماده ۲۹ که به نوعی التزام عملی به نظام 
است، باید دقت داشت. بنده که با برخی آقایان 
چهار سال، با برخی هشت سال و با بعضی ۱۲ سال 
التزام نداشتن عملی به  روزانه داشتم،  همکاری 
تأیید  نمایندگان  اتفاق  به  قریب  اکثر  در  را  نظام 
نمی کنم.« لاریجانی در ادامه  سخنان خود »عدم 
را به صلاح  از نمایندگان  احراز صلاحيت« بعضی 
ندانست و گفت: »در شرایط فعلی کشور به صلاح 
آمریکا  نااهل  که رئيس جمهوری  نيست. دیدید 
چه سوء استفاده ای از این قضيه کرد. اگرچه تعداد 
زیاد نامزدها و زمان کوتاه بررسی، مشکلاتی را برای 
هيأت مرکزی و هيأت نظارت ایجاد کرده است که 

اميدواریم در بررسی شورای نگهبان حتی المقدور 
و  شود  تلاش  زمينه  این  در  هرچه  شود.  مرتفع 
عدم احرازها کاهش یابد، به حضور بيشتر ملت در 
انتخابات کمک می کند که در شرایط فعلی انقلاب 

ضرورت دارد.«
سخنان رئيس مجلس درباره ردصلاحيت ها 
واکنش عباسعلی کدخدایی، سخنگوی شورای 
نگهبان را در پی داشت. کدخدایی در پاسخ به 
خبرنگاران با اشاره به انتخابات یازدهمين دوره 
مجلس شورای اسلامی اظهار کرد: »آنچه ملاک 
است، بررسی صلاحيت ها برای ورود به مجلس 
است، بنابراین هيچ گاه اسناد و مدارک را مستقيما 
برای قوه قضائيه ارسال نخواهيم کرد. اگر مراجع 
دیگر صلاحيت داشته باشند و تشخيص شان این 
باشد، آنها می توانند اعلام نظر کنند.« سخنگوی 
شکایت  7هزار  از  »کمتر  افزود:  نگهبان  شورای 
درباره ردصلاحيت ها دریافت کردیم که مشغول 
آنها هستيم. قانون گذار برای ما تکليفی  بررسی 
معين نکرده که اگر تخلفات یا جرایمی است، آنها 
را به قوه قضائيه ارسال کنيم.« کدخدایی با اشاره 
ردصلاحيت ها  به  اعتراضات  احتمالی  نتایج  به 
خاطرنشان کرد: »مثل ادوار گذشته ممکن است 
افرادی که اعتراض کردند، با توجه به اسناد و مدارک 
جدیدی که به دست ما می رسد، صلاحيت شان 
را اعلام خواهيم کرد.« او  تأیید شود و ما نتيجه 
نمایندگان  نگهبان،  شورای  »اعضای  داد:  ادامه 
ردصلاحيت شده را پذیرفتند و جزییات پرونده ها 
یکایک برای آنان روشن شد. در قانون انتخابات، 
اقتصادی،  سوءاستفاده های  به  مربوط  مباحث 
اخلاقی و مقابله با حاکميت را داریم و مواد ۲۸، ۲۹ و ۳۰ 
قانون انتخابات خارج از اینها نيست.« سخنگوی 
شفاف شدن  درباره  همچنين  نگهبان  شورای 
نگهبان  »شورای  گفت:  ردصلاحيت ها  دلایل 
ممنوعيت قانونی دارد که جزییات پرونده ها را به 

افکار عمومی اعلام کند.«
از سوی دیگر، بررسی صلاحيت ها در شورای 
چهره های  از  برخی  واکنش  آن  دلایل  و  نگهبان 
سياسی شاخص را هم در پی داشت. سيدمصطفی 
در  ریاست جمهوری  سابق  نامزد   هاشمی طبا، 
گفت:  گسترده  ردصلاحيت های  به  واکنش 
»ردصلاحيت حدود ۹۰نفر از نمایندگان کنونی بدین 
معناست که ما اکنون مجلسی با نمایندگان فاسد 
الاخلاق داریم. بر این باور هستم شورای نگهبان 
نمی تواند در مقام قاضی عمل کند و اگر محکوميت 
می تواند  باشد،  داشته  وجود  قبل  از  قضائی 

براساس آن قضاوت کند.«

داوریبیطرف
از علیجنتی:صدهانفر

نامزدهایانتخاباتمجلس
بهدلیلعدمالتزامعملیبه
اسلامیاعدماعتقادبهنظام

بین ردصلاحیتشدهانددر
آنانبسیاریاز

شخصیتهایمتدین،
کارآمدومعتقدبهنظامدیده
این در میشوندکهازحضور

رقابتبازماندهاند.وقتی
داورانمسابقههمگیاز

طرفدارانتیمرقیبباشند
پیشاپیشنتیجهمسابقه

روشناست.

 لیست مستقل
قاسم روانبخش: جبهه 

پایداری انقلاب اسلامی 
براساس ملاک ها و 

چارچوب های انتخاب اصلح 
تصمیم می گیرد. رویکرد جبهه 

این است که  نهایت تلاشش 
را برای رسیدن به یک لیست 

واحد انجام دهد. اگر به هر 
دلیلی نتوانیم به لیست واحد 

دست پیدا کنیم، تلاش 
خواهیم  کرد به یک لیست با 

حداکثر اشتراک برسیم. در 
صورتی که شاخص های 

انتخاب اصلح در آن رعایت 
شده باشد. اگر واقعا شرایط 
 فراهم شود به لیست واحد 

می رسیم و اگر نه یک لیست 
جدا منتشر خواهیم کرد. در 
انتخابات هم دور از تخریب 

رقابت خواهیم  کرد. هرچند، 
فکر می کنم نهایتا در تهران 

لیست مشترک نخواهیم 
داشت و در سایر شهرها با 

لیستی مشترک با دوستان 
دیگر  اصول گرا وارد می شویم. 

شاخص ها و ملاک های ما 
همان است که حضرت 

امام)ره( و مقام معظم رهبری 
روی آن تأکید کرده اند. 

مهم ترین آنها اعتقاد به اصول 
و چارچوب های نظام، پرهیز از 

اشرافی گری و مبارزه با فساد و 
تبعیض است.  

لمان   انتقاد وزیر خارجه آ
 از سیاست های آمریکا در قبال ایران

سياست  از  انتقاد  با  آلمان  امورخارجه  وزیر 
آمریکا درقبال ایران گفت که تروئيکای اروپا خواهان 
ایران است. به  با  از طریق مذاکره  بهبود شرایط 
گزارش ایسنا،  هایکو ماس، وزیر امورخارجه آلمان 
زونتاگ« آم  »بيلد  روزنامه  با  گفت وگو  در   دیروز 
ترامپ  دونالد  سياست های  از  انتقاد  به 
رئيس جمهوری آمریکا برای اعمال فشار حداکثری 
نباید  »ما  داشت:  اظهار  پرداخت.ماس  ایران  بر 
تصور کنيم که تغيیر نظام در ایران با فشار خارجی به 
صورت خودکار منجر به بهبود وضع می شود. در 
ازجمله در عراق، چنين رویه ای به  موارد دیگری 
دستگاه  است«.رئيس  رفته  پیش  بدی  شکل 
ادعای  بر  تکيه  با  ادامه  در  آلمان  دیپلماسی 
بی اساس غرب و آمریکا در گذشته در رابطه با برنامه 
هسته ای ایران گفت: »اگر آن توافق )برجام( نبود، 
ما  داشت.  هسته ای  بمب  اکنون  شاید  ایران 
ماس  شویم.«  اتفاق  این  از  مانع  می بایست 
توافق  از  آمریکا  »اگرچه  کرد:  تصریح  همچنين 
هسته ای خارج شده و کارزار فشار حداکثری بر ایران 
انگليس و فرانسه  آلمان،  را دنبال می کند، ولی 
خواهان حصول پیشرفت در رابطه با برجام از طریق 
مذاکره هستند تا توافق را برای جلوگيری از احتمال 

دستيابی ایران به سلاح هسته ای حفظ کنند«. 

 واکنش سخنگوی وزارت خارجه
  به استفاده رئیس جمهوری فرانسه

 از نام جعلی برای خلیج فارس
روز گذشته، عباس موسوی، سخنگوی وزارت 
مکرون،  امانوئل  استفاده  به  ایران  امورخارجه 
رئيس جمهوری فرانسه، از نام خليج عربی- فارسی 
واکنش نشان داد. به گزارش ایسنا، موسوی در 
توییتر نوشت: »به جناب مکرون یادآور می شوم 
خليجی که در جنوب ایران واقع است، تنها یک نام 
دارد و آن خليج فارس است. حضور نظامی شما در 
خليج فارس به اندازه اشتباه شما در ناميدن آن 
قابل اما  بزرگ  اشتباه  دو  هر  است.   اشتباه 

 جبران است«.

 وزیرخارجه پاکستان: ایران فقط
در چارچوب برجام حاضر به مذاکره است

وزیر امورخارجه پاکستان در گفت وگو با شبکه 
فاکس نيوز تأکيد کرد: »ایرانی ها آماده مذاکره در 
چارچوب برجام هستند اما خارج از چارچوب آن 
مذاکره نمی کنند.« به گزارش ایسنا، شاه محمود 
قریشی وزیر امورخارجه پاکستان که پس از ایران به 
آمریکا سفر کرده، در پاسخ به سوالی درباره هدف از 
سفرش به ایران گفت: »هدف اصلی من این بود که 
کنم تشدید تنش ها و وقوع یک درگيری  تأکيد 
جدید به نفع هيچ کسی نيست و پاکستان خواهان 
یک  که  باوریم  این  بر  ما  است.  تنش   کاهش 
مناقشه جدید می تواند بسيار خطرناک باشد و 
فراتر از منطقه برود.« او درباره پاسخ مقامات ایرانی 
وزیر  و  »رئيس جمهوری  گفت:  اظهارات  این  به 
آنها  که  داشتند  تأکيد  دو  هر  ایران،  امورخارجه 
خواهان افزایش تنش ها نيستند و می دانند که 

پیامدهای تشدید اوضاع چه خواهد بود«.

عراقچی: اروپا نمی تواند به لحاظ منطقی 
سازوکار حل اختلاف را فعال کند

با  ]ایرنا[ معاون سياسی وزارت امور خارجه 
یادآوری اینکه ایران بند ۳۶ را فعال کرد و مراحل 
این سازوکار را به پایان رساند، گفت: »کشورهای 
اروپایی به لحاظ حقوقی و سياسی و حتی به لحاظ 
درحالی  که   ، سازوکار این  از  نمی توانند  منطقی 
استفاده  رسانده ایم،  پایان  به  و  کرده  فعال  ما 

کنند.«
سيدعباس عراقچی، معاون سياسی وزارت 
امور خارجه بعد از ظهر دیروز در نشست ابعاد 
سردار  ترور  پیامدهای  راهبردی  و  سياسی 
روابط  در دانشکده  که  شهيد قاسم سليمانی 
با  شد،  برگزار  خارجه  امور  وزارت  بين الملل 
قاسم  شهيد  سردار  خاطره  و  یاد  گرامی داشت 
»شاید  گفت:  او  شهيد  همراهان  و  سليمانی 
تاریخ منطقه را بتوان بعد از این واقعه تقسيم 
کرد، به ویژه پس از ضربه قدرتمند ایران که در 
معادلات راهبردی در منطقه و مناسبات قدرت 

ميان ایران و آمریکا تغيیر ایجاد کرد.«
عراقچی افزود: »آمریکایی ها فکر می کردند با 
ترور سردار سليمانی محور مقاومت شکسته 
به  را  تفکر  این  اقدام  دو  با  ایران  ولی  می شود، 
شکست رساند؛ یکی با تشيیع جنازه ميليونی 
که  بود  خشم شان  و  اعتقاد  ابزار  با  که  مردم 
عزم ملی شکل گرفت و در ادامه آن، یک ضربه 
آمریکا زده شد که ۱۵ موشک قدر  راهبردی به 
شليک  آمریکا  پایگاه  بزرگ ترین  به  سنگين  و 

شد.«
او پاسخ ایران را یک ضربه راهبردی دانست 
تلفات  ميزان  من،  نظر  »به  کرد:  خاطرنشان  و 
به  آمریکایی ها  که  بود  این  مهم  نيست.  مهم 
این رسيدند که نمی توانند به اقدام ایران پاسخ 
دهند که این مسأله منجر به ضربات بيشتری 
و  راهبردی  موازنه  مسأله  این  نتيجه  می شود. 
بود  آمریکا  و  ایران  ميان  راهبردی  بازدارندگی 
که مسأله کوچکی نيست. آنها سيلی محکمی 
خوردند و هيمنه آنها شکسته شد. درواقع یک 
موازنه راهبردی و بازدارندگی راهبردی ميان ایران 

و آمریکا شکل گرفته است.«
این دیپلمات ارشد با بيان اینکه در تئوری 
اساس  بر  دشمن  تهدیدات  بازدارندگی 
توانمندی داخلی رفع می شود، گفت: »وقتی این 
بزنی  بتوانی ضربه ای  که  بازدارندگی موثر است 
تلفات  می گویند  اینکه  نخوری.  را  دوم  ضربه  و 
یک  به  می شود  مگر  است.  بهانه  یک  ندادیم 
پایگاه ضربه بزنی و تلفات نداده باشد. ما با یک 
روبه رو  منطقه  در  ژئوپوليتيک  در  بزرگ  تحول 
هستيم که یک توازن قدرت و بازدارندگی ميان 

ایران و آمریکا در منطقه است.«
عراقچی در پاسخ به سوالی درباره فعال کردن 
سه  سوی  از  اختلافات  حل وفصل  سازوکار 
کشور اروپایی گفت: »مکانيزم ماشه به معنای 
برگشت تحریم های شورای امنیت از سوی سه 
کشور شروع نشده است، بلکه آنها می خواهند 
سازوکار حل وفصل اختلافات را براساس بند ۳۶ 
آغاز کنند. درحالی  که مکانيزم ماشه در بند ۳7 
است. بند ۳۶ به طور اتوماتيک به بند ۳7 منجر 

نمی شود، البته راه را می تواند باز کند.«
بحث های  یک سری  درگير  »الان  گفت:  او 
نظر روسيه و چين  و  پیچيده حقوقی هستيم 
همين است. ابتدا ایران بود که بند ۳۶ را فعال 
رساند.  پایان  به  را  سازوکار  این  مراحل  و  کرد 
کشورهای اروپایی به لحاظ حقوقی و سياسی و 
حتی به لحاظ منطقی نمی توانند از این سازوکار 
درحالی  که ما فعال کرده و به پایان رسانده ایم، 
خارجه  وزیر  سياسی  معاون  کنند.«  استفاده 
درباره خروج از برجام نيز با بيان اینکه الان زود 
است در این باره صحبت کنيم، خاطرنشان کرد: 
کاملا  تصميماتی  است  داده  نشان  »ایران 
عاقلانه، حساب شده،  سنجيده و در زمان خود 
می گيرد.« معاون سياسی وزارت امور خارجه با 
داشت:  اظهار  ایران  پنج گانه  گام های  به  اشاره 
حقوقی،  و  منطقی  نظر  از  اروپایی   »کشورهای 
درحالی  که ایران آن را آغاز کرده، نمی توانند شروع 
آنها  و  بوده  جبرانی  ایران  اقدام  که  چرا  کنند 
اقدامات  برابر  در  جبرانی  اقدامات  نمی توانند 
جبرانی انجام دهند.«  معاون وزیر امور خارجه 
درباره بسته شدن مذاکره ایران و آمریکا پس از 
ترور سردار سليمانی یادآور شد: »بحث مذاکره با 
آمریکا محاسبات خود را دارد و براساس منافع 
ملی کشور انجام می شود. ما اعلام کرده بودیم 
این  نمی کنيم.  مذاکره  حداکثری  فشار  تحت 
که  زمانی  تا  و  دارد  وجود  کماکان  سياست 
سياست فشار حداکثری جریان دارد، صحبت از 
جایگاهی ما  برای  آن  درباره  فکر  یا   مذاکره 

 ندارد.«

نيافتن  توفيق  می رسد  نظر  به  ]شهروند[ 
انتخاباتی تبدیل به  ائتلاف های  اصول گرایان در 
کليشه شده است؛ هرچند آنها بيشتر در انتخاباتی 
حضور  اصلاح طلبان  که  می شوند  مشکل  دچار 
انتخابات  آستانه  در  حالا  ندارند.  آن  در  پررنگی 
مجلس یازدهم هم خبرهایی از شکست ائتلاف 
کنشگر  بيادی،  حسن  می رسد.  گوش  به  آنها 
سياسی اصول گرا در گفت وگو با ایلنا، درباره اینکه 
آیا جریان اصول گرایی به وحدتی برای ارایه فهرست 
می رسد، با اشاره به نقل قولی از بعضی مسئولان 
شورای ائتلاف جبهه اصول گرایان مبنی بر اینکه 
جبهه پایداری از ائتلاف اصول گرایان انصراف داده 
است، گفـت: »از یک سو، تماميت  خواهی هایی که 
در جریان اصول گرایی وجود دارد و از سوی دیگر در 
نظر گرفته نشدن حقوق جامعه بزرگ اصول گرایی 
منجر به این می شود که ائتلافی فراگير و موثر در 
این جریان صورت نپذیرد.« جبهه پایداری پس از 
وقایع انتخابات  سال ۸۸ و خانه نشينی احمدی نژاد 
شکل گرفت و اعضای آن را همکاران سابق دولت 
احمدی نژاد و فراکسيون انقلاب اسلامی مجلس 
حميد  آقاتهرانی،  مرتضی  می دادند.  شکل  نهم 
شاخص  اعضای  از  کوچک زاده  مهدی  و  رسایی 
جبهه پایداری بودند؛ هرچند رسایی و کوچک زاده 
حالا عضویت خود را در این جبهه نفی می کنند. 
حسن بيادی همچنين در این گفت وگو با انتقاد 
از ائتلاف اصول گرایان تأکيد کرد: »اهدافی که این 
ائتلاف ها پیگيری می کنند به دور از خواسته های 
خواسته های  نتوانسته اند  هنوز  و  است  مردم 
مردم را احصا کنند.« بيادی با بيان اینکه یکی از 
دلایل موفق نبودن انتخابات و ائتلاف ها و کارکرد 

منفی مجالس و شوراها این است که یک سيستم 
انتخاباتی صحيح و علمی وجود ندارد که بتواند تمام 
مشکلات را پوشش دهد و در عين حال فراگير 
هم باشد، گفت: »در نتيجه هر معضلی در زمينه 
را به  گزافی  انتخابات متصور است و هزینه های 
جامعه ملتهب امروزی ما تحميل می کند.« دبير 
کل جمعيت آبادگران جوان ایران اسلامی از حضور 
قاليباف در این ائتلاف هم انتقاد کرد و گفت: »قبول 
حضور آقای قاليباف در شورای ائتلاف، بيشتر به 
ضرر او خواهد بود و دليل آن هم این است که وقتی 
کسی تفکری را ارایه می دهد باید افرادی را انتخاب 

کند که متناسب با آن تفکر باشند.« 
 سازوکار انتخاباتی جریان اصول گرا در ۲۰ سال 
گذشته شکل های مختلفی به خود گرفته و در هر 
دوره نام های متفاوتی هم بر خود نهاده است. این 
سازوکارها اولين بار در دوره مجلس ششم شکل 
گرفت و با نام ائتلاف خط امام و رهبری و در اتحاد با 
جامعه روحانيت مبارز ۵۶ کرسی مجلس را از آنِ 
خود کرد. از آن پس در هر انتخاباتی این سازوکار 
از  پیش  است.  داشته  را  خود  ویژه  نام  ائتلاف 
مردمی  نيروهای  جبهه  هم   ۹۶ انتخابات  سال 
انقلاب )جمنا( اعلام موجودیت کرد؛ جبهه ای که 
شورای  انتخابات  در  و  نداشت  انسجام  آنچنان 
به  را  رقابت   ۹۶ سال  ریاست جمهوری   و  شهر 
اصلاح طلبان واگذار کرد؛ گرچه برخی از اصول گرایان 
شاخص از همان ابتدا روی خوشی به آن نشان 
خبر  او  »به  که  بود  گفته  لاریجانی  علی  ندادند؛ 
نداده اند« و از سوی دیگر جبهه پایداری هم ائتلاف 
هم  انتخابات  از  پس  دانست.  منتفی  را  آنها  با 
محمدباقر قاليباف با نو اصول گرایی راهش را جدا 

کرد و جبهه پیروان خط امام و رهبری هم ارتباطی با 
جمنا برقرار نکردند. در پی همين اتفاقات بود که 
شورای ائتلاف اصول گرایان آغاز به کار کرد. با نزدیک 
شدن به انتخابات مجلس، این شورا کار خود را 
جدی تر پیگيری می کند و به نظر می رسد به دنبال 
سازوکاری برای بستن ليست های انتخاباتی است. 
به نظر می رسد سرليستی تهران و وحدت بين همه 
ائتلاف  شورای  اصلی  چالش های  از  جریان ها 
اصول گرایان است. مهدی چمران یکی از چهره های 
روزنامه  با  گفت وگویی  در  شورا  این  به  نزدیک 
فرهيختگان درباره برنامه این شورا برای انتخابات 
مجلس یازدهم گفته بود سازوکاری دقيق برای 
است؛  شده  تدوین  انتخاباتی  نامزدهای  ارزیابی 
نظرسنجی  یک  با  چمران  گفته  به  که  ارزیابی ای 
انجام  اصول گرا  احزاب  همه  از  دعوت  و  عمومی 
خواهد شد؛ سازوکاری که به نظر می رسد بيش از هر 
چيز به سرای اصلاح طلبان نزدیک است؛ شورایی 
قاليباف،  و  است  عادل  حداد  با  آن  ریاست  که 
بذرپاش و روح الامينی اعضای شاخص آن هستند؛ 
شورایی که به گفته مهدی چمران چهل و پنج نفره 
است و قرار است مهم ترین نهاد تصميم گيرنده 
برای ائتلاف اصول گرایان باشد. امری که با توجه به 
مختلف  جریان های  بين  در  رویکردها  تفاوت 
اصول گرا بسيار بعيد به نظر می رسد. ليست ها 
محدود است و هر جریانی سعی دارد بيشترین 
گروه های  بيشتر  و  باشد  داشته  آن  در  را  نفرات 
اصول گرا هم پیش از این نشان داده اند آنچنان به 
سازوکارها پایبند نيستند. به نظر می رسد عدم 
هم  انتخابات  در  اصلاح طلبان  قدرتمند  حضور 

وحدت را سخت تر خواهد کرد.

خط اختلاف در جبهــه اصول گرایان

گزارش
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